
Oppsummering av innspill fra folkemøte om et aldersvennlig Bærum 

– Kommunegården kl. 14.00 – 16.30 den 24. august 2023 

Nærmiljø 
• Viktig for oss med nærmiljø, for vi kommer ikke så langt 
• Visste ikke at det foregår så mye på nasjonalt plan. Må bety at man ser verdien av 

arealplanlegging og byutvikling - ikke bare pengene som rår. 
• Utbygging på Gjønnes - startet med eneboliger på fruktbar jord, så blokker, så ble det park… 

kjempebra utvikling! 
• Bor i Sandvika 
• Kommunen åpnet bekken i Skytterdalen - ble kjempefint. Bruker området mye. Trenger flere 

benker 
• Turvei fra Sandvika til Bjørnegård - langs elven - der trengs det benker!! 
• Har skrevet til kommunen, men har ikke fått svar: I krysset mellom Malmskriverveien og 

Anton valles vei - har stått benk der, ble plutselig borte. Brøytebilen tok den i vinter. Den 
benken savner vi. 

• Før: noen som arrangerte bussturer hit og dit. Det var bra. Savnes.  
• Strøing er viktig om vinteren! 
• Må ha natur og naturområder - Flott park ved Kjørbo - der er det benker også.  
• Fast møteplass for seniorer i Sandvika 
• Trygghetsalarm må være gratis! For mange er det en forutsetning for å bo hjemme, og alle 

har ikke god råd. 
• Et sted å komme å spise 
• Enkel tilgang til Kommunegården 
• Sterk og stødig – kurs er bra 
• Tilby variert trening. Senke prisene i svømmehallen 
• Morgenbad i Sandvika 
• Lørdagsmarked i Løkkehaven 
• Reiseklubb 
• Benker trengs mange steder 
• Hvor er det blitt av parkbenkene? Det bør være benker ved idrettsanlegg så besteforeldre og 

pårørende kan sitte og se på barn/barnebarn. 
• Benker trengs langs Lommedalselva og Glitterud-dammen trengs 
• Før var det benker ved tennisbanen på Rykkinn savner å kunne vente på turfølge der 
• Dæhlibekken – stiene må bli bedre og få benker. Stien er grodd igjen og må blir bredere. Etter 

at kommunen gravde opp bekken og plantet blomster ble det kjempefint, men det er ingen 
oppfølging og alt gror igjen slik at stiene blir veldig smale.  

• «Jeg elsker å gå der og sitte å høre og se på dyrene og menneskene. Per nå setter jeg meg på 
bakken, men det er ikke særlig aldersvennlig og jeg vet ikke hvor lenge jeg klarer å sette 
meg ned og komme meg opp på egenhånd. Med benker hadde det blitt mye lettere og 
hyggeligere» 

• Villa Walle – det har vært en benk i bakken tidligere, men den er borte! Den ble flyttet lenger 
ned og det er en veldig tung bakke i tillegg skjer det altfor mye der den står i dag og det er 
ikke særlig hyggelig, bare forstyrrende. Den må tilbake opp til krysset hvor den sto tidligere. 
Det var et perfekt sted å ta en pause på.  

• «Jeg forventet meg mer konkrete tiltak her i dag. Har allerede hørt og blitt orientert om dette 
i våres, men det er fortsatt bare snakk og ingen tiltak.»  

• «Hvor er møteplassene i Sandvika? Det er jo ingenting her, og det er mange seniorer i dette 
området. Kommunegården er bra, men vi trenger flere møteplasser 

  



Boligutvikling  

• Bør satses på bofellesskap. Mange har behov for et bofellesskap, der man kan hjelpe 
hverandre. En slags omsorgsbolig. Noen boliger du kan eie, så du har mer du skulle sagt ift 
innredning etc. Venstre har noe om det i programmet. Midt imellom - før du trenger noe 
og virkelig trenger noe. Bor i Lychesvingen nå. Har ikke barn. Ingen som kommer til å passe 
på meg. 

• Boformer med mulighet for sosialt samvær 

• Dyreassistert omsorg jf Villa Skaar 

• Mulighet for offentlig bolig for de som trenger og /eller ønsker det 

• Kraftlinjen i nærheten av Bærum sykehus bør legges i bakken sammen med 
parkeringsplassen-. Utvikle området til boliger..sendte en hilsen til Arthur Wøhni.  
 

Medvirkning/samfunnsdeltakelse 

• Seniorsenter - veldig ok. 

• Trimparti på Hennie Onstad. Har fått nye venner. Drikker kaffe. Man må ta et initiativ 

• Fortsett med trim tilbud! Sterk og stødig heter kurset i kommunegården. Sørg for at alle 
som vil komme får plass. Gjerne flere sånne tilbud. Ekstremt viktig. Anna (treneren) er tøff. 

• Jeg gikk til frivillighetssentralen da jeg ble pensjonist. Ble med på stavgang. De vennene jeg 
har nå, har jeg blitt kjent med gjennom fysisk aktivitet. Har fortsatt i 15 år. Blir litt daft hvis 
vi ikke har noen leder. 

• Mange innflyttere i BK. Sette opp sightseeing busser innimellom for at folk skal bli bedre 
kjent.  

• Strikkekaffe, mange møteplasser i Sandvika. Veldig bra! 

• Tilbud til alle, ikke skille mellom bruker og innbyggere 

• Tilgjengelighet for alle – også rullestolbrukere 

• Rådhuset er vanskelig for rullestolbruker, kommunegården skulle vært brukt til 
forhåndsstemming 

• Finnes det trygghetsplasser i kommunen? Tidligere var det på Dønski. Kan føles utrygt å bo 
hjemme i påvente av sykehjemsplass. 

• Både omsorgsboliger for PU og eldre trengs 

• Hva med pårørende når pasienten ikke vil på avlastning? De er ikke umyndiggjort, og kan 
velge selv, - men da blir pårørende umyndiggjort. 

• Åpne opp Carpe Diem for andre enn demente. Mange gode tilbud som flere kunne ha 
nytte av 

• Ønsker seg kirke i Sandvika. Det er for langt til Helgerud, Høvik og Tanum 

• Blant eldre er psykisk helse fortsatt et stima. Må skje en holdningsendring slik at flere 
snakker om det  

• Hvordan legge til rette for at det blir lettere å bry seg om naboene sine? 
 

Transport 

• Flere avganger for servicebussen, den bør også gå via Rykkinn 

• Busser burde få nye krav til automatiske ramper, - ta hensyn til avstand mellom fortau og 
avsats 

• Flere P-plasser, - det trengs i noen faser i livet.  

• Servicebussen må også gå om kvelden. Vi lever hele døgnet! 

• TT-kort ordningen styrkes 

• Rosa busser som i Oslo 

• Større tilbud til aktiviteter 



• Parkeringsplasser, - bilen er viktig for det sosiale livet til eldre mennesker 
 

 

Spreke forslag: 

Kanskje kommunen kunne spandere smart klokke til alle eldre? Den varsler 113 hvis du faller 

(gjelder både ute og inne, i motsetning til trygghetsalarm som kun fungerer inne). Motiverer til 

fysisk aktivitet. Behov: seniornett bistår med hjelp til å få den opp når du kjøper den. Jeg fikk 

hjelp av min sønn til å få den opp. Minner meg på fysisk aktivitet og den motiverer meg til å 

trene (sier min sønn). Den ringer og sier at jeg ligger for mye på sofaen       (ny teknologi som er 

lur å ta i bruk)! Jeg trengte litt push fra sønnen for å kjøpe den. Tlf ringer og sier nå må du opp å 

gå 1 min. 

 


